
PROTOKÓŁ   Nr 99.2014 
z posiedzenia Komisji Budżetu i Inwestycji  

z dnia 16 września 2014 r. 
 
 

Obecni:  
 
1. Mirosław Sobczak  - Przewodniczący Komisji 
2. Mirosław Szczotka - Zastępca Przewodniczącego  
3. Włodzimierz Paweł Fydryszek   -  Członek Komisji 
4. Włodzimierz Malinowski           -  Członek Komisji  
5. Waldemar Zygmunt Sitek           -  Członek Komisji  
6. Aleksandra Świeżak -  Członek Komisji     
 
Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 
 
1. Tomasz Jusiński -  Sekretarz Gminy  

  
Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący i zaproponował następujący 
porządek :  
 
1. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Komisji. 
2. Informacja odnośnie realizacji wniosku z poprzedniego posiedzenia Komisji . 
3. Sprawy różne w tym korespondencja. 
4. Ustalenie terminu kolejnego posiedzenia Komisji.  
 

Proponowany porządek został przyjęty. 
 
Ad1.Komisja przyjęła protokół Nr 98.2014 z dnia 04 września 2014 roku. 
 
Ad2.  Sekretarz zgodnie ze złożonym przez Komisję wnioskiem nr 185 z dnia 04 
września 2014 r. , udzieli informacji odnośnie procedury utworzenia na prośbę 
mieszkańców nowego Sołectwa Fiukały.  
Poinformował, że jeśli decyzja Rady będzie pozytywna, to należy przygotować 
projekt uchwały w sprawie przeprowadzenia konsultacji zarówno w miejscowości 
Fiukały jak i w Postoliskach, pomimo że konsultacje  nie są wiążące dla Rady, 
decyzję podejmuje Rada. 
 
Komisja po przeprowadzeniu dyskusji przychyla się do prośby mieszkańców i jest 
za przeprowadzeniem konsultacji w sprawie utworzenia nowego Sołectwa Fiukały.  
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Radny Mirosław Sobczak zwrócił się z prośbą, aby odpowiedzi na interpelacje 
radnych były udzielane ustnie a nie pisemnie na bieżąco na Sesji Rady, lub na 
pierwszej kolejnej Sesji . 
 
Sekretarz przyjął do realizacji.   
 
W odpowiedzi na wniosek Komisji nr 185 z 04 września 2014 r., Komisja 
otrzymała od Pana Marka Markowskiego uzupełnienie korespondencji do pisma 
mieszkańców nr 9526 z dnia 25 sierpnia 2014 r. w sprawie zabezpieczenia 
środków w budżecie gminy na 2015 r. na wykonanie projektu i budowę sieci 
wodociągowej w ulicy Łącznej w Tłuszczu do posesji nr 28 A i 30A.  Całość 
korespondencji stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
 
Komisja opiniuje pozytywnie prośbę mieszkańców. Radny Waldemar Sitek złoży 
wniosek do budżetu gminy na 2015 r.  o zabezpieczenie środków finansowych na 
ten cel.  
 
W odpowiedzi na wniosek Komisji nr 185 z 04 września 2014 r. dotyczący 
przedstawienia Komisji porozumienia z Wykonawcą modernizacji linii kolejowej 
odnośnie zniszczeń na drogach gminnych, Pan Piotr Gołoś przekazał aktualną 
wideorejestrację  stanu istniejących pasów drogowych, która stanowi załącznik nr 
2 do niniejszego protokołu. 
 
Komisja zapoznała się i uznała, że z przedstawionych materiałów  nie wynika, że 
zostało sporządzone porozumienie na odtworzenie zniszczonych nawierzchni dróg.    
 
Ad3. Do Komisji wpłynęła następująca korespondencja: 
 
1. Stowarzyszenie Kastor Inicjatywa dla Rozwoju Tłuszcz ul. Powstańców 9, 
zwraca się z prośbą o zwiększenie dotacji dla niepublicznych żłobków do kwoty 
która sprawi, że funkcjonowanie takich placówek będzie na terenie gminy Tłuszcz 
realne. Zdaniem Stowarzyszenia zwiększenie obecnej  kwoty dotacji  (200zł na 
jedno dziecko miesięcznie) do kwoty 480 zł  znacznie ułatwiłoby prowadzenie tego 
typu przedsięwzięcia. Pismo stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 
  
Komisja przeprowadziła dyskusję i uznała, że istnieje potrzeba zwiększenia kwoty 
dotacji dla niepublicznych żłobków, ale tylko  na dzieci z terenu naszej gminy.  
Komisja wnioskuje do Burmistrza o zabezpieczenie na ten cel  środków w projekcie 
budżetu gminy Tłuszcz na 2015 rok.  
 
Ad4. Komisja zwraca się do Burmistrza z wnioskiem w załączeniu o: 
          przybycie na posiedzenie Komisji w dniu 23 września godzina 16.00  
         Burmistrza, dyrektora ZGKiM w Tłuszczu, Pana Marka Markowskiego  
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         i Pana Piotra Gołosia w  celu przedstawienia informacji odnośnie: 
         - realizacji SUW w Łysobykach i budowy sieci wodociągowej; 
         - przebiegu realizacji budowy przykanalików na osiedlu Słoneczna , 
         - przedstawienie porozumienia z Wykonawcą linii kolejowej, odnośnie  
           zniszczeń na drogach. 
         
Ad4. Termin kolejnego posiedzenia Komisji ustalono na dzień 23 września 2014 
roku godzina 16.00 
 
 
 
Na tym protokół zakończono.  
 
 
                                                                                     Przewodniczący Komisji 
 
                                                                                          Mirosław Sobczak  
 
Załączniki do wglądu w pokoju 38. 
Nagranie wideo z posiedzenia Komisji  
stanowi załącznik do protokołu.                                                                                                                                                  
Dokument utworzyła: 
Bożena Brzozowska                                                                    
dnia 17 września  2014 r.                                                     


